

期權易停止服務 及 新港股期權網上交易平台通知

尊敬的客戶：

感謝 閣下對國泰君安證券(香港)有限公司的支持。

本公司為配合業務發展需要，現特此通知本公司現時的港股期權交易系統期權易將於2021年9月15日收市後正式下線及停止服務。

新的港股期權網上交易平台將於2021年9月16日正式推出並取代期權易。

新港股期權交易平台連結：

https://stockopt.gtjai.com/so/zh_TW/index.htm

GTJAI Stock Options Mobile OTP應用程式操作指南及常見問題

<https://www.gtjai.com/upload/UploadFiles/DownloadForms/Chi/HK Stock Options Guideline.pdf>

如有任何查詢，歡迎致電本公司客戶服務熱線(852) 2509 7524/ 40080 95521。

國泰君安證券(香港)有限公司 謹啟
2021年9月8日

Notice of Suspension of "OATS" and Launch of New Hong Kong Stock Options Online Trading Platform

Dear Client,

Thank you for your support to Guotai Junan Securities (Hong Kong) Limited.

In order to meet the needs of business development, please be informed that our current Hong Kong Stock Options trading system "OATS" will be officially suspended and offline after market closed on 15 September, 2021.

The new Hong Kong Stock Options online trading platform will be formally launched on 16 September, 2021 and will replace the "OATS".

New Hong Kong Stock Options Trading Platform Link:

<https://stockopt.gtjai.com/so/en/index.htm>

Guideline on GTJAI Stock Options Mobile OTP Token & FAQs

<https://www.gtjai.com/upload/UploadFiles/DownloadForms/Eng/HK Stock Options Guideline E.pdf>

For enquiries, please feel free to contact our CS Hotline at (852) 2509 7524/ 40080 95521.

Yours faithfully,
Guotai Junan Securities (Hong Kong) Limited
8 September, 2021